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Protokół  XXII sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  28 września 2020 roku 

 

                Obrady dwudziestej drugiej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900  i trwały do godzinny 950. W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych zgodnie 

z listą obecności (nieobecni radni   Mirosław Małecki, Roman Sybis ).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

4. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

5. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

6. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziały SO, 

7. Jolanta Żelichowska – Dyrektor SCO we Włoszczowie. 

       

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady  powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż w imieniu nieobecnego kolegi radnego Mirosława 

Małeckiego składa radnym pozdrowienia mimo nieobecności na sesji jest z Radą całym 

sercem i duchem. Przewodniczący Rady poinformował ,iż kolega radny czuje się już lepiej na 

zdrowi, Przewodniczący od siebie i całej Rady życzył radnemu szybkiego powrotu do 

zdrowia.  

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady dwudziestej drugiej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 13 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

 

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

 Głosowanie: 13 głosów „za”, porządek został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  XXI sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z XXI sesji Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa 

drogowego, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2020-2029, 

3) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok. 

6. Przyjęcie  Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Włoszczowa za I półrocze  

2020 r. 

7. Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamkniecie obrad. 
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Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu XXI sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXI sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 26 czerwca 2020r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, 

protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za”  -  protokół został przyjęty 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał  z  XXI sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XXI sesji Rady Miejskiej w dniu 26 czerwca  2020r. podjęto                  

5  uchwał, które w dniu 30 czerwca 2020r. przekazano: 

−  Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym – 5 uchwał, 

− Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 4 uchwały, 

−  przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego 

w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych 

i niektórych aktów prawnych - 2 uchwały. 

Burmistrz  - przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na XXI sesji. Poinformował 

również, że w okresie między sesjami wydał 29 zarządzeń dotyczących funkcjonowania 

Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

Do punktu 5.1 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa 

drogowego 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono 

odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXII/156/20 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego. 

Do punktu 5.2 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 

lata 2020-2029 

Przewodniczący Rady – poprosił pana Dariusza Górskiego Skarbnika Gminy 

o przedstawienie projektu uchwały. 

Dariusz Górski – poinformował, iż odniesie się razem do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej jak również do zmian w budżecie ponieważ te zmiany są 

ze sobą ścisłe powiązane. Przedstawił zmiany zawarte w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

oraz  zmiany w planie dochodów i wydatków na 2020 rok ujęte w uchwale. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do przedstawionych projektów uchwały. 

Radna Anna Błaszczyk – zwróciła się z pytaniem do Skarbnika Gminy o wyjaśnienie kwestii 

związanej z planem w budżecie gminy na 2020 rok w rozdziale 995 dział 900 „Kompleksowa 

rewitalizacja centrum Włoszczowy „ plan 10 972 059 zł który uległ zmniejszeniu o kwotę 

265 405,50 zł co daje kwotę 10 706 653,50 zł  w projekcie budżetu była ujęta dotacja w 

kwocie 570 tys. zł teraz zaplanowano 631 749,50 zł obecnie jest 570 000,00 zł to kwota się 

zmniejszyła. Moje pytanie mamy w dochodach własnych  zwiększenie o 292 00,00 zł na 

Rewitalizację centrum Włoszczowy proszę o wyjaśnienie skoro w projekcie była 

zaplanowana większa kwota, a w tym momencie mamy  mniejszą to dlaczego my mamy teraz 

debatować nad kwotą 292 000, 00 zł  i ta kwota z własnego budżetu ma być przeznaczona na 
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to przedsięwzięcie „Kompleksowa rewitalizacja centrum Włoszczowy”. 

Dariusz Górski Skarbnik -  odniósł się do zadanego pytania pani radnej poinformował, iż 

nakłady finansowe na zadanie Rewitalizacja Centrum Włoszczowy w pierwszej kolumnie 

podane są łączne nakłady finansowe uwzględniające wydatki od początku realizacji 

inwestycji tj. od 2018 roku, gdzie ponoszone były wydatki na dokumentację projektową, 

koncepcję i wszystkie niezbędne dokumenty. Zadanie to jest inwestycją wieloletnią. Plan 

ulegał zmianie, początkowy plan z łącznymi nakładami finansowymi w projekcie budżetu na 

2020 rok  obejmował plan na 2019 i 2020 rok, ponieważ nie było jeszcze faktycznego 

wykonania budżetu za 2019 rok. W trakcie roku budżetowego – 2020 nakłady zmniejszyły się 

ponieważ wpisano wykonane wydatki za 2019 rok, po sprawozdaniach. Następnie kwestia 

kredytu, na projekcie budżetu zaplanowano kredyt w wysokości 6,2 miliona złotych, 

natomiast w ciągu roku budżetowego  zmniejszono go do kwoty 4 miliony złotych mniej 

o 2 miliony złotych. Zmniejszono również kredyt na zadaniu rewitalizacja.  

Dotacja na zadanie rewitalizacja od Marszałka Województwa Świętokrzyskiego w ramach 

środków z Unii Europejskiej stanowi 75% kosztów kwalifikowalnych zadania i jest to 

określona kwota, której nie możemy przekroczyć. W ramach tej dotacji zrefundowana została 

część wydatków, które zostały zapłacone w 2019 roku  i dotacja wpłynęła w I kwartale 2020 

roku, następnie część wydatków poniesionych w 2020 roku nie będzie  zrefundowana, 

ponieważ stanowi koszty niekwalifikowalne zadania i nie mieści się już w poziomie 

procentowym dotacji. W związku z tym dotację należało zmniejszyć w planie na 2020 rok 

i dostosować do poziomu dofinansowania wynikającego z umowy. Takie zmiany są 

dokonywane jeśli zadanie inwestycyjne jest realizowane na przełomie dwóch trzech lat, 

dlatego dostosowuje się w roku bieżącym plan. Całkowite wartości właściwe będą 

uwzględnione w sprawozdaniu na koniec 2020 roku będą wykazane faktyczne dokonane 

wydatki, i faktyczna dotacja jaka wpłynie do końca 2020 roku.   

Przewodniczący Rady – odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie,  

po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXII/157/20  zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Włoszczowa na lata 2020-2029. 

Do punktu 5.3 

 zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok 

Przewodniczący Rady – odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie,  

po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXII/158/20  w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok. 

Do punktu 6 

Przyjęcie  Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Włoszczowa za I półrocze 

2020 roku. 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż każdy radny otrzymał materiały i mógł się z nimi 

zapoznać, czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos, nie zgłoszono głosów 

przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) 

przyjęła Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Włoszczowa za I półrocze 2020 

roku. 

Do punktu 7 

Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – poprosił radnego Czesława Młynarczyka Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie  protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

we Włoszczowie kontrola dotyczyła realizacji Funduszu sołeckiego sołectwa Wola Wiśniowa 

za 2019 rok. 

Po przedstawieniu przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej protokołu pokontrolnego 



4 

 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, pytań nie wniesiono przystąpiono do 

głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) 

przyjęła Protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Do punktu 8 

       Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – zapytał kto z państwa radnych chciałby zabrać głos w temacie spraw 

różnych. 

Radny Michał Szafrański  - poinformował, iż uczestniczył w zebraniach wiejskich 

i mieszkańcy sołectw poruszali kilka tematów, a mianowicie: 

➢ był Program gdzie mieszkańcy z terenu naszej Gminy za dopłatą  mogli skorzystać 

z instalacji fotowoltaicznej  w swoich gospodarstwach domowych , czy przy udziale 

środków finansowych z WFOŚiGW oraz przy udziale częściowych środków 

pochodzących z Gminy, czy  była by możliwość uruchomienia  Programu aby były 

dopłaty do przydomowych oczyszczalni ścieków w tych miejscowościach gdzie nie 

ma jeszcze kanalizacji chodzi o tereny wiejskie, 

➢ druga kwestia to poszerzenie drogi w Nieznanowicach , chodzi o wyznaczenie terminu 

spotkania z mieszkańcami, których nieruchomości przylegają do tej drogi, 

➢ następna poruszana kwestia dotyczy komunikacji autobusowej z ulicy Kolejowej  do 

centrum miasta jest program „Białe plamy” dopłaty do kursów autobusów, 

➢ nowo powstałe rondo na obwodnicy ulicy Jędrzejowskiej przed przejazdem 

kolejowym wysepka jest za wysoka kierowcy jadący od strony Włoszczowy 

w kierunku Jędrzejowa nie widzą pojazdów z lewej strony ronda może dojść do jego 

zablokowania jeszcze obwodnica nie została otwarta może udałoby się coś zrobić aby 

obniżyć wysokość tej wysepki, 

➢ jak wygląda rozdysponowanie środków finansowych w kwocie ponad 2 miliony 

złotych otrzymanych  z Funduszu Inwestycji  Samorządowych – Tarcza dla 

samorządów. 

Radny Zbigniew Woldański – odniósł, się do ekologii w naszej Gminie zapytał czy jest 

możliwość uruchomienia programu odnośnie wymianów kotłów c.o. przez naszą Gminę przy 

wsparciu zewnętrznym nadchodzi okres grzewczy i na naszych osiedlach domków 

jednorodzinnych jest bardzo duże zadymienie. W mieście jest rozprowadzona sieć gazowa 

może przy dofinansowaniu mieszkańcy zdeklarowali by się do wymiany tych kotłów 

i przeszli by na ogrzewanie gazem czy też na inne źródła ekologiczne. 

W najbliższym czasie zostanie oddany do użytku nowo wybudowany park, budzi sprawa 

utrzymania czystości, czy istnieje taka możliwość aby służby PGKiM  zajmujące się 

utrzymaniem czystości w mieście żeby w piątek po południu mogły opróżniać kosze bo 

w sobotę i niedzielę te kosze są pełne i wokół też zalegają śmieci.  

Burmistrz odniósł się do zadanych pytań przez radnych :  

Radnego Michała Szafrańskiego    

✓ temat fotowoltaika został wdrożony i był realizowany program zainstalowano ponad 

400 instalacji na terenie naszej Gminy w domach jednorodzinnych, w szkołach, 

przedszkolach, Domu Kultury  w przyszłości instalacja na budynku Urzędu Gminy. 

Ma być wdrożony nowy program z dofinansowaniem ze środków Unijnych na 

ekologię,  ochronę środowiska walka ze smogiem i może z tych środków finansowych 

będą mogły  skorzystać  osoby fizyczne, prawne indywidualne bądź z pomocą Gminy. 

Jeśli chodzi o przydomowe oczyszczalnie ścieków jesteśmy przed nową perspektywą 

Unijną,  nie wiadomo jakie będą środki finansowe  z Unii  w ramach różnych działań 

czy będzie możliwość skorzystania. Na dzień dzisiejszy jak na razie  temat 

oczyszczalni pozostawić, raczej skupić się nad  tematem poruszonym przez radnego 

Zbigniewa Woldańskiego wymiana kotłów c.o. Gmina już w ubiegłym roku 

przygotowała projekt uchwały odnośnie dopłat do wymiany pieców, czy też 
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podłączenia się do sieci gazowej nie zostało to wdrożone ponieważ budżet był bardzo 

napięty duże nakłady na inwestycje, przed uchwaleniem przyszło rocznego  budżetu 

zostanie ten projekt uchwały zaproponowany, kreślone są w nim  kierunki i zasady 

dofinansowania.  

✓ sprawa komunikacji  projekt „Białe plamy” ten program dotyczy wyłączne 

miejscowości oddalonych od miast nie dotyczy to w obrębie miast i nie możemy z 

tego programu skorzystać. Przeprowadzona była analiza kursowania komunikacji jak 

się okazuje brak jest dużego zainteresowania ze strony mieszkańców. Dostosowane 

były kursy autobusów przez prywatnego przewoźnika o różnych godzinach i porach 

np. niedziela jedzie 5-6 osób do Kościoła  na mszę świętą, a autobus wraca sam 

ponieważ osoby wracały do domu ze znajomymi tak sprawa wyglądała. Natomiast są 

poczynione starania z prywatnym przewoźnikiem aby zwiększyć liczbę kursów na 

terenie miasta pomiędzy dworcem kolejowym Południe, a Północ.  

✓ poszerzenie drogi między Nieznanowicami i Wolą Wiśniową uczestniczyłem w takim 

spotkaniu jesteśmy jako gmina otwarci pan jako rady miał  zainicjować spotkanie 

z mieszkańcami właścicielami tych gruntów przylegających do tej drogi  jeśli zostanie 

ustalony konkretny termin takiego spotkania Gmina będzie uczestniczyć  i jest otwarta 

na rozmowy. 

✓ rondo na ulicy Jędrzejowskiej czas pokarze jak ono będzie funkcjonowało logistycznie 

bo na dzień dzisiejszy trudno jest co kol wiek powiedzieć na temat wysokości tej 

wysepki. 

pozyskane środki finansowe  w kwocie 2 miliony złotych są te środki już na koncie 

Gminy i zostaną one przeznaczone na zadania inwestycyjne na 2021 rok, które zostaną 

zaproponowane i przedstawione  w grudniu w projekcie  budżecie Gminy na 2021 rok.   

Radnego Zbigniewa Woldańskiego 

✓ ekologia - wymiana kotłów c.o. temat został przedstawiony chwilę wcześniej  

przypomnę przygotowany jest program zaproponuje się wysokość dofinansowania aby 

kwota  była nie za wysoka i nie za mała zostanie wypośrodkowana aby wszyscy byli 

potraktowani jednakowo. 

✓ jeśli chodzi o opróżnianie koszy to należy do zarządcy drogi wokół naszego rynku 

Placu Wolności  przebiegają drogi wojewódzkie to ŚZDW w Kielcach jest 

zobligowany do utrzymania porządku i czyszczenia koszy. 

Burmistrz – poinformował, iż chciał jeszcze w okresie przed wakacyjnym wyjść z propozycją 

do Wysokiej Rady dla mieszkańców naszego miasta Cyt. ” gdy spojrzymy na historię naszego 

miasta ziemi włoszczowskiej to widać, że w znaczny sposób zapisała się na kartach historii 

w różnych epokach naszego kraju. Począwszy od Powstania Styczniowego, a skończywszy na 

walce o krzyże, która w znaczny sposób się zapisała była to walka naszej młodzieży. 

W ostatnim czasie często się mówi  o wolności nawiązujemy przy każdej okazji wydarzeń.               

Obchody 100 – lecie odzyskania wolności przez Polskę w 2018 roku, w tym roku 100 lecie 

Bitwy Warszawskiej, 40 lecie porozumień sierpniowych, 30 lecie samorządności. Mamy 

piękny rynek we Włoszczowie jest naszą chlubą i zaszczytem bo taki rynek powinno mieć 

każde miasto powiatowe. Mieszkańcy miasta to żyjący, pracujący oraz osoby, które już 

odeszły, a walczyli o naszą wolność przez różne epoki, dzieje powinni być w jakiś sposób 

uhonorowani.  W naszym mieście jest wiele miejsc upamiętniających, tablic, głazów to dobrze 

bo takie miejsca upamiętniają ale miasto nie ma pomnika, który by oddawał cześć i hołd tym 

wszystkim, którzy walczyli o naszą wolność. Droga do wolności w sposób znaczny 

przechodziła przez Włoszczowę dlatego dla oddania hołdu tym wszystkim tym żyjącym i tym, 

którzy  już odeszli chciałbym zaproponować powołanie Społecznego Komitetu  Budowy 

Pomnika Wolności aby ten pomnik był pomnikiem z prawdziwego zdarzenia. Ogłosi się 

konkurs architektoniczny i wybierze się najładniejszy projekt przez grono zacnych ekspertów, 

ludzi z różnych branży i dziedzin aby w najbliższym czasie ten pomnik powstał przy Placu 

Konstytucji przy budynku Urzędu Gminy. Pomnik ten powinien zawierać elementy całej 
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naszej drogi do wolności  naszej ojczyzny od powstań przez pierwszą , drugą wojnę światową 

poprzez również element upamiętniający walkę młodzieży w naszej szkole o krzyże. Ten 

pomysł poddaję pod dyskusję opinię państwa gdyż nie mniej jednak Komitet zostanie 

powołany.  Nie chce aby ten pomnik powstał za pieniądze z budżetu Gminy chciałbym aby 

każdy miał możliwość włożenie symbolicznej cegiełki, jest wiele przedsiębiorstw, osób, które 

przeszły przez  różne epoki w naszym państwie i wielu z tej wolności skorzystało, a nie jedno 

krotnie straciło myślę, że byłby to dar i jednocześnie hołd dla tych wszystkich dzięki im my 

możemy się cieszyć wolnością nie tylko w słowach ale i w czynach bo mówić o wolności to 

można wiele ale myślę o solidarności miedzy ludzkiej o, którą powinniśmy zabiegać. Tamta 

kadencja Rady i obecna kadencja pokazuj , że możemy rozmawiać i myślę , że byłoby to nasze 

upamiętnienie tego samorządu tej kadencji.” 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze sprawy w temacie spraw różnych może 

chcielibyście się państwo odnieść się do sugestii pana Burmistrza. Poruszony temat jest 

tematem rozwojowym. 

Burmistrz – zapytał czy jest zgoda na powołanie  Społecznego Komitetu Budowy Pomnika 

Wolności.   

Przewodniczący Rady – stwierdził być może tak ale wypowiemy się w głosowani poprzez 

podniesienie ręki gdyż jest to zacny pomysł. W głosowaniu radni jednogłośnie wypowiedzieli 

się za powołaniem   Społecznego Komitetu Budowy Pomnika Wolności.   

Burmistrz – podziękował radnych za przychylność.    

                

Do punktu 9   

Przewodniczący Rady – stwierdził , iż został wyczerpany porządek  obrad i zamknął obrady 

dwudziestej drugiej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

 

 

 

 

        Protokołował                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                               

/-/ Mirosław Witkowicz                                                                  /-/ Grzegorz Dudkiewicz 

 

 


